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Schriftelijke vragen (artikel 32 RvO)

Datum vraag: 16 september 2022

Datum antwoord:  

Aan de voorzitter van de raad

Onderwerp: Schriftelijke vragen GB over impact hoge energieprijzen voor sportclubs, verenigingen en 
culturele instellingen 

Het college/de burgemeester wordt verzocht de volgende vraag/vragen schriftelijk te 
beantwoorden: 

1. Deelt het college de zorg dat als gevolg van de sterk gestegen inflatie en energiekosten 
sportverenigingen en culturele instellingen/verenigingen, financieel in de problemen dreigen 
te komen?

2. Ruim de helft van de sportclubs en verenigingen in Nederland lijkt de prijzen en contributie 
te willen/moeten verhogen als gevolg van de gestegen energiekosten. Is het college het 
met ons eens dat hoge toegangsprijzen en contributies de toegankelijkheid van sport, 
cultuur en recreatie onder druk zet?

3. Is bij het college bekend of Burense verenigingen soortgelijke problematiek hebben en de 
extreem toegenomen energieprijzen ook voor hen zeer problematisch zal worden? En zo ja, 
is het inzichtelijk hoeveel Burense sportclubs, verenigingen of culturele instellingen hierdoor 
in onoverkomelijke problemen zullen gaan komen?

4. Kan het college aangeven op welke wijze zij sport, cultuur en recreatie verenigingen onder 
de genoemde omstandigheden toegankelijk wil houden voor alle inwoners van de 
gemeente Buren?

5. Is het college bereid om op landelijk niveau, in Den Haag of via de VNG, aandacht te 
vragen voor deze problemen en is het college bereid om in overleg met alla betrokkenen te 
komen tot een vorm van compensatie van de toegenomen energierekening als dit nodig 
blijkt?

Toelichting:

Niet alleen onze inwoners komen door hoge energieprijzen en de sterk gestegen inflatie in de 
problemen, ook vele verenigingen hebben hier last van. Zo denkt de helft van alle sportclubs in 
Nederland de contributie te moeten verhogen vanwege de sterk gestegen kosten voor gas en 
elektriciteit. Ook culturele instellingen en andere verenigingen krijgen te maken met deze stijgende 
kostenposten. Dit komt vlak na een periode waarin sportclubs, verenigingen en culturele 
instellingen, als gevolg van de coronapandemie, minder inkomsten hebben gehad. Dit zorgt ervoor 
dat ze mogelijk de contributie moeten verhogen, of op een andere manier moeten bezuinigen. 

Daarnaast is de sociale armoede die dit alles met zich meebrengt net zo zorgelijk. Mocht het 
onverhoopt zover komen dat sportclubs moeten besluiten om bijvoorbeeld verwarming en douches 
af te sluiten, dan heeft dit grote impact op het sociaal samenzijn. Leden komen dan omgekleed (in 
sporttenue) naar de sportclub, gaan sporten (dat is fijn) maar vertrekken direct na het sporten naar 
huis. Dit betekent dat er na het sporten geen sociaal samenzijn meer is en dat nauwelijks gebruik 
gemaakt wordt van de kantine, wat weer effect heeft op de inkomsten. Ook is reëel om te 
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veronderstellen dat leden overwegen om te stoppen met sporten, er zijn namelijk relatief veel 
inwoners die niet alleen om te bewegen maar ook voor de gezellige vóór en nazit, lid zijn van een 
sportclub. 

Als Gemeentebelangen maken wij ons hier zorgen over. Wij hebben per slot van rekening met 
elkaar afgesproken dat we sport en cultuur voor onze inwoners betaalbaar en toegankelijk willen 
houden. 

Naam en ondertekening: 
Gerdjan Keller, raadslid Gemeentebelangen Buren

De beantwoording van het college/de burgemeester: 
     


